
 

 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 9 juli 2019 

 

Dit jaar wordt blijkbaar weer door Cannes Outdoor op het parkeerterrein 

gefeest gevierd gedurende vier dagen. Vorig jaar is er best wat gedoe 

geweest met de omgeving.  

 

De vraag is: Kan dit feest niet gevierd worden op het evenemententerrein? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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